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KLUB CHOVATELŮ JEZEVČÍKŮ ČESKÉ REPUBLIKY z.s. 
 

Sídlo: Lešanská 1176/2a, 141 00 Praha 4 Chodov 

Korespondenční adresa: Bc. Markéta Chodilová, Vavřineč čp. 1, 277 01 Velký Borek 

 

___________________________________________________________________________ 

 

 

 

Zápis z dílčí členské schůze konané dne 19.3.2017 v Plzni 
 

1) Schůzi zahájil předseda Ing. R. Svoboda 

2) Byla provedena kontrola prezenční listiny, kdy bylo konstatováno, že dílčí členská 

schůze je usnášení schopná. Na schůzi přítomno 34 členů.  

3) Volba pracovního předsednictva: 
- Řídící schůze: Tomáš Říha 34 hlasů 

- Návrhová komise: Josef Voch 34 hlasů 

- Petr Cink 34 hlasů 

- Zapisovatel: Michal Urban 34 hlasů 

- Ověřovatel:  Ing. Jana Vlčková 34 hlasů 

- Skrutátoři:  Olga Vazačová 34 hlasů 

- Jindřich Kotrbatý 34 hlasů  

 

4)  Schválení programu schůze: schválen 34 hlasů 

5)  Schválení způsobu hlasování: veřejné hlasování 34 hlasů 

6)  Zprávy předsedů poboček o jejich činnosti 

-  Za Západočeskou pobočku podal zprávu předseda Jiří Švec. Informoval o činnosti 

Západočeské pobočky, vyzdvihl Klubovou výstavu v Holýšově, poděkoval všem, kteří 

pomohli s pořádáním výstavy. Kritizoval nečinnost výboru Západočeské pobočky. 

-    Za Jihočeskou pobočku – zpráva nedodána. 

 

7) Zpráva o činnosti výboru: 

Předseda: 

- poděkoval pobočkám za práci 

Hlavní poradkyně chovu: 

- Poděkování chovatelské radě 

- Změna v chovatelské radě. Poradce pro drsnosrsté trpasličí králičí je paní Alena 

Mottlová. 

- V roce 2016 proběhla 3x KV.  Předvedeno bylo 591 jedinců. 

- Připomněla změnu v chovných podmínkách u miniatur. 

- V roce 2017 jsou plánovány 4x KV. K 80. výročí založení klubu proběhne 

mimořádně Jubilejní výstava. 

- Na Jubilejní výstavu jsou pozváni představitelů zahraničních klubů. 

- Dne 26.02.2017 proběhla  KV Holýšov za účasti 192 psů. Velké poděkování 

sponzorům.  

- V roce 2016 proběhla v ČR 10 x mezinárodní výstava, 5 x národní výstava. 

Problémem je vysoký počet psů na jednoho rozhodčího. Náš klub může jen navrhovat 

rozhodčí, deleguje je však pořadatel výstavy podle svého uvážení. 
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- Na bonitacích bylo předvedeno 412 psů a pouze dva nevybráni. Což svědčí o kvalitní 

práci rozhodčích v kruzích. 

 

- Statistika chovu: 

 

Statistika chovu 2016 JHlS JDlS JDrS JHlT/K JDlT/K JDrT/K Celkem 

Počet krytí 73 51 191 46 70 68 499 

Počet vrhů 67 42 172 45 68 65 459 

Počet narozených štěňat 356 186 989 139 222 252 2144 

Počet odchovaných 

štěňat 
339 177 936 134 215 245 2046 

z toho psů 177 86 459 64 104 130 1020 

z toho fen 162 91 477 70 111 115 1026 

Zahraniční krytí 9 2 11 5 2 6 35 

Uchovněno 37 25 113 27 33 45 280 

Psů 11 7 32 5 14 17 86 

Fen 26 18 81 22 19 28 194 

Importů 1 3 14 1 6 5 30 

 

Nárůst počtů vrhů, nárůst počtu importů a počtu chovných jedinců u standardů. U miniatur 

pouze mírný nárůst. 

Chovatelská ročenka je nedoceněný materiál. Je možno si ji objednat, cena 250 Kč 

 

Výcvikářka:  

2016 se konalo 10 x klubových zkoušek, soutěží a Evropský pohár FCI. Těchto soutěží a 

zkoušek se účastnilo celkem 116 jezevčíků. Byli to: 

- Spurlaut, Hněvotín 

- Pohár Středočeské pobočky, Březina 

- SBS, Lipník 

- KZN, Volský Žlab 

- Práce na králíka, Chotěvice 

- MRK, Rozvadov 

- Evropský pohár, Rozvadov 

- Pohár Českého středohoří, Sulejovice 

- KBS, Hvozdná 

- KHS, Rýchory 

 

V roce 2017 je v plánu 10 akcí z toho 4 zkoušky a 6 soutěží. Je to 2x Spurlaut, 2x KZN, O 

pohár KCHJ ČR, SBS, MRK, KBS, KHS. U KHS je změna termínu konání na 18.-19.11. 

2017 
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- Změny v kl. Zkušebních řádech pro soutěže. Pro přijetí na CACIT soutěže, postačí VD 

z CAC výstavy. Pro přijetí na KHS nemusí mít malé rázy HZ, ale postačí BZH. Na 

Soutěži v práci na králíka byla zrušena podmínka pro přijetí - hlasitost na stopě zvěře. 

Koeficient u šoulačky byl sjednocen na 6. Probíhá schválení na FCI, ČMKU, ČMKJ.  

- Výsledky pracovního poháru: Přihlásilo se 50 jezevčíků všech rázů. Celkovým 

vítězem se stala Aira z Rohateckých zahrad. Poháry a diplomy budou předány 

vůdcům. Byla zjištěna jedna nesrovnalost zapsáním zkoušek za rok 2015. 

- Zahraniční soutěže: 1.misto Baddy Akinom, 2. místo Unkas z Rechte, 3. místo Haida 

Grand Amity 

- Klubový vítěz v norování na lišku: Rosa u Rechte Mgr. Michaela Kretka. 

- Zpracováno bylo 1300 tabulek ze zkoušek do databáze a ročenky. 

- Důrazné upozornění pro rozhodčí z výkonu, na správné vyplňování tabulek při 

zkouškách. 

- Poděkovala všem, kteří se účastní se svými svěřenci na všech soutěžích. Tedy nejen 

našich a OMS ČMMJ, ale i v zahraničí, kde propagují „našeho“ jezevčíka. 

 

Místopředseda: 

- V roce 2016 byly schváleny 4 x CACIT soutěže ČMKJ, ČMKU, FCI a na zasedání 

Komise pro norníky FCI v Helsinkách. 

- Evropský pohár FCI: poděkování matrikářce za pomoc. 

- Změny v zkušebních řádech pro soutěže včetně CACIT – příprava na koordinaci 

změn, překlady, předání a oslovení ČMKJ, ČMKU, EK FCI. Schváleno EK FCI, čeká 

se na potvrzení od GK FCI a ČMKU. 

Zasedání WUT 2017: 

- Jednacím jazykem je němčina a angličtina 

- Změny barev a velikostí standardu schváleny, tak jak je navrhlo Rusko a 

Richtertagung 2015. Změna prochází legislativním procesem - DTK, VDH, FCI 

(komise pro standardy). 

- Bude vydáván Magazín WUT. První číslo vyjde v květnu. Uzávěrka je 14.dubna. 

- Barvářská soutěž WUT bez doprovodu rozhodčích 2017 Itálie, 2018 Španělsko, 2019 

ČR. 

- WUT výstavy: 2017 Rusko, 2018 Holandsko, 2019 Španělsko, 2020 Estonsko 

- KCHJ ČR požádal o výstavu v roce 2021. Schvaluje se příští rok. 

- Návrh na WUT šampion práce (WUT Arbeitschampion). Jedna úspěšně absolvovaná 

CACIT soutěž a jedna I. cena na Všestranných zkouškách ze dvou zemí od různých 

rozhodčích. A k tomu 2x MV minimálně VD ve třídě dospělých, také ze dvou zemí a 

od různých rozhodčích. 

Zasedání EHC (Komise pro norníky) 2017: 

- Schváleny změny zkušebních řádů KCHJ ČR. 

- Schváleny zkušební řády českým teriérům. 

- Schválení pořádání Mistroství norníku GPE 1. - 2. 9. 2018 v České republice.  

 

Zpráva ekonoma:  

Poděkování sponzorům klubových akcí. 

Předběžný výsledek hospodaření za r. 2016: 

Výnosy:    1 379 664 Kč 

Náklady:    1 373 098 Kč 

Předběžný výsledek:         6 566 Kč 

 

Rozpočet na rok 2017: Výnosy:  1 461.000,-Kč 
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Náklady:  1 509 500,-Kč 

Ztráta:       48.500,-Kč 

 

Jednatel: 

Výbor se schází 4x do roka, jsou pořizovány zápisy, které jsou následně zveřejňovány na 

webu a zpravodaji. 

 

Tisková referentka:  

Zpravodaje, katalogů, ročenky, požádala o zasílání příspěvků do zpravodaje. 

 

Matrika: 

Seznámila s počty členů KCHJ. 

 

IT referentka:  

- Nové webové stránky 

- Zpracování archivů od roku 2012 

- Prosba o upozornění na případné chyby na webu 

- Zadávání inzerce pouze přes webový formulář z klubového webu 

- FB příspěvky pouze schválené administrátorem, nelze vkládat inzerci a reklamu 

- Prodej nového klubového materiálu 

 

Kárná komise: 

Převzala podklady od minulé Kárné komise.  K dnešnímu dni nebyl řešen žádný prohřešek. 

 

Kontrolní komise: 

Pracovala ve složení MVDr. J. Kučera, František Pasák a Jaroslav Gruber. Byla provedena 

kontrola účetnictví za přítomnosti ekonoma a paní účetní. Byla provedena kontrola inventury 

klubového majetku. Dále předseda komise upozornil na používání specifických symbolů. 

Jako uspokojivou označil spolupráci s členy výboru. 

 

8) Vyhlášeny výsledky pracovního poháru, Nejlepšího psa na zahraničních soutěžích a 

předání cen: Předány ceny úspěšných vůdců z Východočeské, Severomoravské a 

Jihomoravské pobočky. 

 

9) Ocenění členů KCHJ ČR: 

Za Západočeskou a Jihočeskou pobočku nebyl nikdo navržen na klubové ocenění, byly 

předány děkovné listy za sponzoring na klubových akcích.  

Výcvikářka poděkovala MS Tetřívek Rozvadov - Děkovný list Memoriál Rudolfa Kristla. 

Předseda klubu poděkoval Ing. Karlu Maršíkovi za propůjčení honiteb na Evropský pohár. 

 

10) Diskuze: 

- Paní Hana Spalová připomněla zesnulé členy a požádala o uctění jejich památky. Dále 

poděkovala za práci paní Lucii Horsákové. Upozornila na nedostatečné zveřejnění 

vedení poboček. Zmínila problematiku ročenky, kvalitu tisku Seznamu chovných psů 

a Jezevčíka č. 1, problematiku delegací rozhodčích na výstavy (Zvláště MVP Brno) 

- Paní Dufková – nabídla tiskárnu k tisku klubových tiskovin. Dále upozornila na 

problematiku přeřazování mezi rázy u jezevčíků v SRN. Pan Říha tuto problematiku 

vysvětlil. 

- Pan Václav Novák – navrhl uhrazení ročenky při placení členského příspěvku pro 

zaslání členům 
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- Ing. Žán – problematika sloučení spádových schůzí do dílčích schůzí 

 

11) Návrh a schválení usnesení (34 členů) 

 

12) Závěr 

 

 

 

Zapsal: Michal Urban     Ověřila: Ing. Jana Vlčková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

U S N E S E N Í 

 

Dílčí členská schůze bere na vědomí: 

- Zprávu předsedy Západočeské pobočky 

- Zprávu předsedy 

- Zprávu hlavní poradkyně chovu 

- Zprávu výcvikářky 

- Zprávu místopředsedy 

- Zprávu jednatele 

- Zprávu tiskové referentky 

- Zprávu matrikářky 

- Zprávu IT referentky 

- Zprávu předsedy Kontrolní komise 

- Zprávu předsedy Kárné komise 

- Zprávu o hospodaření KCHJ ČR za rok 2016 a návrh rozpočtu na rok 2017 

 

 

Dílčí členská schůze doporučuje: 

 

Zaslat na ČMKU nesouhlasné stanovisko s delegací rozhodčích na MVP, jako reakci na 

delegaci rozhodčí na MVP v Brně, kdy jeden rozhodčí posuzoval všechny jezevčíky a kdy 

všichni jezevčíci byli ohodnoceni známkou výborná přesto, že byly v posudcích popsány vady 

v exteriéru předvedených jedinců. 

Vyhodnotit účast na dílčích členských schůzích a zvážit návrat ke schůzím poboček. 

 

 

         Petr Cink 

         Josef Voch 


